
ATLETIKA
NA NAŠI

ŠOLI
Na naši šoli deluje ŠŠD. V

to društvo so vključeni ra-
zlični športni krožki, med
njimi tudi atletski, katerega
obiskujem tudi jaz.

Vadimo trikrat na teden po
eno uro, vodi pa nas tovarišica
Zadravec, ki je bila zelo ak-
tivna pri atletiki in poskuša to
prenesti tudi na nas. Pri atle-
tiki tečemo na dolge in kratke
proge, skačemo v daljavo, vi-
šino, mečemo medicinko, va-
dimo pa tudi troskok. Včasih
seveda počnemo tudi kaj dru-
gega, s čimer si prav tako na-
biramo kondicijo.

Pozimi smo se udeležili ob-
činskega tekmovanja v vojaš-
nici za Bežigradom. Nastopili
smo v .teku čez ovire, metu
medicinke in skoku v daljavo
z zaletom. V drugem finalu je
bil tudi skok v višino.

Vsako leto tekmujemo tudi na
občinskem krosu v Zajčji dobra-
vi, kjer dosegamo odlične rezul-
late.

Pred kratkim je bilo pomla-
dansko tekmovanje v atletiki na
Kodeljevem; tu pa so se zvrstile
vse panoge, razen teka čez ovire
in meta diska. V skupnem seš-
tevku je naša šola pri fantih dose-
gla prvo mesto, pri dekletih pa
drugo. To je bilo zadnje tekmo-
vanje v tem šolskem letu.

Naslednje leto mi bo zelo
hudo, ko ne bom več na tej šoli,
ne vem pa, če bom na srednji šoli
tudi še hodila k atletiki.
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